
ЧРЕЗ
Г-ЖА РАЯ НАЗАРЯН
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 50-ОТО
НАРОДНО СЪБРАНИЕ

ДО
ДИМИТЪР ГЛАВЧЕВ
СЛУЖЕБЕН МИНИСТЪР НА
ВЪНШНИТЕ РАБОТИ

В Ъ П Р О С

от Иван Белчев, народен представител от парламентарната група на
„Продължаваме Промяната - Демократична България“,

зам. председател на комисията по туризъм

На основание чл. 90, ал.1 от Конституцията на Република България и чл.
92, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на Народното събрание,

внасям следния въпрос:

ОТНОСНО: Степен на нивото на риск за България в чужбина и
факторите, определящи този риск

Уважаеми господин Министър,

В контекста на желанието на България да привлича все повече туристи, е
важно да се изясни как се определя степента на риск за нашата страна в
различните държави.

Министерството на външните работи предоставя информация за нивата
на риск при пътуване, която е от съществено значение за българските
граждани, планиращи да пътуват в чужбина. Със сигурност същото се отнася и
за чужди туристи, които искат да посетят България - информация им се
предоставя от техните външни министерства и посредством туристическите
агенции достига до туриста преди закупуването на туристически пакет и
непосредствено преди пътуването му. При висок риск това може да откаже
потенциалния турист да посети България.

В момента на уебсайта на Министерството на външните работи са
налични данни за различни държави и техните нива на риск. За някой държави
като Турция, Кипър, Гърция, държавите в централна Европа и Западните
Балкани нивото на риск е по-високо от очакваното. Важно е да се разбере как
България се оценява като рискова дестинация в очите на други държави и
какви фактори влияят на тази оценка.



На базата на тази информация, моля да ми отговорите писмено на
следния въпрос:

Къде стои България като степен на риск в информационния бюлетин в
другите държави? Моля за информация за основните държави, чиито граждани
посещават България, както и за държавите, от които искаме да привлечем
туристи. Кога и поради каква причина България е била в нива на риска от 1 до
5?

Благодаря Ви предварително за отговора.

02.08.2024 г.,
гр. София

С уважение,
Иван Белчев, народен представител
от ПГ на „Продължаваме Промяната -
Демократична България“
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